

Bulletin



Issued: 9/28/09

Bulletin 2009-5

Interest Charges on Late Payments of the Health Levy

The purpose of this bulletin is to advise insurers of new interest charges on late payments of the Health Levy. Section 242.7 of the *Insurance Act* authorizes the charging of interest on any portion of the levy remaining unpaid after the date due. Pursuant to section 3 of the *Levy Interest Rate Regulation - Insurance Act* (Reg. 2009-85), the rate of interest is 1.06 per cent per month compounded monthly or 13.5 per cent per year. The interest rate came into effect on August 1, 2009. The Regulation can be found at <http://www.gnb.ca/0062/PDF-reg/2009-85.pdf>.

Deborah McQuade, FCMA, CA

A handwritten signature in blue ink that reads "Deborah McQuade".

Superintendent of Insurance

(français au verso)



Bulletin



Émis le : 28/9/09

Bulletin 2009-5

Intérêts sur les paiements tardifs des contributions pour les services de santé

Ce bulletin vise à informer les assureurs que des intérêts seront perçus sur les paiements tardifs des contributions pour les services de santé. L'article 242.7 de la *Loi sur les assurances* prévoit que « toute partie de la contribution impayée à échéance porte intérêt ». Conformément à l'article 3 du *Règlement sur le taux d'intérêt des contributions* de la *Loi sur les assurances* (Règ. 2009-85), le taux d'intérêt est de 1,06 % par mois composé mensuellement ou de 13,5 % l'an. L'accumulation d'intérêts est entrée en vigueur le 1^{er} août 2009. Le Règlement est disponible à l'adresse suivante <http://www.gnb.ca/0062/PDF-regis/2009-85.pdf>.

La surintendante des assurances,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Deborah McQuade".

Deborah McQuade, FCMA, CA

(English on reverse)

